
Zápisnica zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lieskovanoch
 zo dňa   17.9.2021  

Program: 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice

3. Schválenie navýšenia rozpočtu na obecný rozhlas

4. Záver 

                 

   
Prítomní: Pavel Haško, Ján Živčák, Marcela Kapustová, Ing. Michal Piatnica, Ing. Tomáš Vanacký,

Mgr. Katarína Guzová

Neprítomní: Ing. František Stanislav, Jaroslav Klučár

Hostia: - Ing. Miroslav Ruman 18:11

Prezenčná  listina tvorí prílohu  tejto zápisnice. 

Ad 1/ Na úvod starosta privítal prítomných, prečítal program rokovania.

 Za program  hlasovali  štyria poslanci, nikto nebol proti, nikto sa nezdržal hlasovania.  

  

Ad 2/ Za overovateľov zápisnice starosta obce určil poslancov  Ján Živčák,, Ing. Tomáš 

Vanacký.  Za zapisovateľku bola určená Katarína Guzová.

Za týchto overovateľov a zapisovateľku hlasovali  štyria  poslanci, nikto nebol proti, nikto sa nezdržal 

hlasovania.           



Ad 3/   Schválenie navýšenia rozpočtu na obecný rozhlas

Pán  starosta  privítal  poslancov  Oz  oboznámil  ich  s  možnosťou  použiť  finančné  prostriedky  z

environmentálneho fondu na obecný rozhlas. Prišiel aj pán projektant pán Ruman, aby vysvetlil Oz

bližšie projekt rozhlasu. Snažil sa im priblížiť rozmiestnenie rozhlasov. Oboznámil ich prečo navrhol

toľko reproduktorov, prečo dal také rozloženie. Prečo káblový a nie bez káblový. Informoval ich o

možnosti doplnenia reproduktorov v nasledujúcich rokoch, ak by bol záujem.

OZ sa chcelo oboznámiť aj s možnosťou zasielať SMSky. Pán projektant ich informoval, že to nie je

súčasť rozhlasu musí sa zakúpiť zvlášť softvér.

OZ sa zhodlo na použití  finančných prostriedkov z enviromentalného fondu na zakúpenie

obecného rozhlasu, aby sa zvýšilo hlásenie a oboznámenie občanov prostredníctvom rozhlasu

o triedenom zbere a separovaní odpadu.

OZ schválilo firmu s najnižšou cenou. OZ navrhuje aby firma, ktorá bude realizovať obecný

rozhlas spísala dodatok na po záručný servisa a výmena kábla pri lezeckej stene.

Za schválenie  navýšenia  rozpočtu  na  obecný rozhlas  a  firmu,  ktorá  bude obecný  rozhlas

realizovať hlasovali štyria poslanci, nikto nebol proti, nikto sa nezdržal hlasovania.        

   

Ad 4/ Záver - starosta poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie

V Lieskovanoch, 17.9.2021

Zapísala: Mgr. Katarína Guzová

Overovatelia:

                                                       .....................................                   ...................................

                                                                 Ján Živčák                            Ing. Tomáš Vanacký


